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Hei! 
 
Viser til e-post sendt til ordførar i går vedr. gangbru til hekkeholme i Kvassnesstemma. Eg forstår det slik 
at de også har vore i kontakt med ordførar på telefon i dag.  
 
Lindås kommune har gjort eit administrativt vedtak (vedlagt) om å etablere ei mellombels  gangbru over 
til hekkeholmen i Kvassnesstemma. Tiltaket skal stå i 2 månadar frå 13.04.15. Føremålet er å hindre at 
måsane etablerer reir og startar hekking på holmen. I denne prosessen har mellom anna 
landbrukskontoret og miljøretta helsevern vore involvert. Fylkesmannen er også orientert om tiltaket via 
landbrukskontoret. 
 
Vedtaket som blei gjort i 2014 handla om ei permanent løysing. I denne omgang legg vi opp til eit 
mellombels tiltak og det vil bli gjennomført ei evaluering når tiltaket er fjerna. Vi vil gjerne involvere 
Ornitologisk foreining i det evalueringsarbeidet vi skal gjere i etterkant.  
 
Mvh 
Hogne Haugsdal 
Ass. Rådmann 
Lindås kommune 
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Hei 

 

Norsk Ornitologisk Forening Hordaland fikk i dag tilsendt et  

bilde som viser at det er i fred med å bli satt opp ei gangbru  

til holmen det hekker fiskemåker på i Kvassnesstemma. Har  

kommunen sett bort fra vedtaket tatt 05.03.2014 om at tiltaket om  

gangbru ikke skal gjennomføres? 

 

NOF hordaland ønskert snarlig avklaring da fiskemåkene om kun få  

dager går til hekking. 

 

mvh Arild Breistøl 

Nestleder 

NOF-Hordaland 
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